
 
 
 
PROTOKOLL 
KRETSSTYREMØTE 
 
Møte nr. 3/2014 
 
Dato/tid: Tirsdag 20.05. 14 
Sted:       Terningen Arena, Elverum. 
 
Til stede: Tor Rullestad, Mette Thorslund, Morten Gustu, Ragnhild Hagen, Hilde Kristin 
Korbøl, Lasse Stensbøl og Vidar Steimler. 
 
Fravær: Trond Hagen 
                  
Fra adm.: Bjørn Kristiansen. 
 
 
 
 
Sak 14/14: Organisering – arbeidsform. 
Styreleder viste ei skisse av hvordan en utvalgsmodell kan se ut. Styret fant denne 
arbeidsformen interessant og inspirerende. 
 
Vedtak: Debatten tas til etterretning og styrets arbeidsform tas til vedtak i KS 5/14  
29. og 30. august. 
 
 
Sak 15/14: Viktige politiske saker. 
Styreleder refererte fra IK-leder samlingen på Gardermoen 9. mai. Den store politiske saken 
er selvsagt OL 2022 og spenningen rundt vedtak om statsgaranti til høsten. NIF planlegger 
nye kampanjer mot politikerne, men vel så viktig er det at vi alle framsnakker hva et nytt OL i 
Norge vil bety for landet og idrettsbevegelsen. 
Gjenbruk av anlegg som Vikingskipet vil være naturlig for oss å støtte dersom det kommer 
opp. 
 
 
Vedtak: Debatten tas til etterretning. 
 
 
 
Sak 16/14: Idrettskoordinator på Hedemarken. 
Styreleder har vært i møte, bl.a. med fylkeskommunen og har i etterkant lagt fram et notat 
med en mulig framdriftsplan i arbeidet for å få på plass en idrettskoordinator. 
Notatet ble delt ut til styremedlemmene. 
 
 
Vedtak: Status i arbeidet tas til etterretning og arbeidet følges opp. 
 
 
Sak 17/14: Evaluering av Idrettskretstinget. 
Tinget ble effektivt gjennomført, men flere savnet det sosiale rundt en ting-middag. Ellers 
burde det kanskje vært innslag av kulturell eller faglig art som kunne trekke flere deltakere. 
Dagpakker er forholdsvis dyre ift helpensjon. Dette bør vurderes nøyere. 
 
 
Vedtak: Det oppnevnes en komite’ som lager et utkast til gjennomføring av framtidige 
ting og ledermøter. 
 
 
 



 
 
 

- Side 2 - 
 
 
Sak 18/14: Støtte til samarbeid om etablering av Wang Toppidrettsgymnas. 
Representanter fra styret og administrasjonen var i møte med sentrale personer fra Wang 
Toppidrettsgymnas 19. mai. 
Mette orienterte om dette. 
 
 
Vedtak: Hedmark idrettskrets støtter søknaden og etableringen av Wang Toppidrett 
Hamar. Toppidrettsgymnaset vil være et verdifullt supplement for å støtte oppunder 
satsingen for fremtidens toppidrettsutøvere i regionen. Skolen er tydelig på at deres 
filosofi er å være et supplement til den norske idrettsmodellen, der arbeid i klubb, 
krets og forbund er det sentrale, og dette samsvarer godt med våre tanker. I 
samarbeid med Wang Toppidrett Hamar ønsker vi å legge til rette for, og synliggjøre, 
muligheten for at unge ambisiøse utøvere fra vår region kan bli boende i regionen, 
representere våre klubber og utvikle seg til toppidrettsutøvere ved senior alder. For 
både idrettskretsen og skolen er langsiktighet et av de mest sentrale begreper. 
 
 
 
 
Sak 19/14: Informasjon og representasjon. 
Info: 
¤ Vidar og Bjørn refererte fra fagsamling i Fredrikstad 14. og 15. mai, og orienterte om 
strategiarbeidet i administrasjonen. 
¤ Lunsj til lunsj samlinga for styret og adm. avholdes 29. og 30. august. 
¤ Morten orienterte om en vellykket samling for unge ledere i Elverum siste helga i april. 
Ungdommene har fått mentorer (Morten, Mette og Ingunn) som skal følge dem fram mot 
YOG2016. 
¤ Reiseregninger sendes medlemmene digitalt. Disse utbetales fra NIF den 10. i hver 
måned. 
¤ Styret ble orientert om status i Solør Rideklubb. 
 
Repr.: 
¤ Styreleder og org.sjef deltok på IK-ledermøte på Gardermoen 9. mai.  
¤ Morten representerte på årsmøte i Stor-Elvdal idrettsråd. 
 
 
 
 
 
 
Ottestad 28.05.14. 
Bjørn Kristiansen 
Org.sjef. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


